
Uppdatering Styrsjöbo vägsamfällighet – april 2021 
Förra våren blev vi tvungna att skjuta upp vägsamfällighetens första ordinarie stämma på 

obestämd tid på grund av covid-utbrottet. Dessvärre är pandemiläget fortfarande sådant att 

vi inte nu heller ser det som möjligt att genomföra ett fysiskt möte före eller under sommaren 

2021. Vi återkommer med datum och kallelse till stämma när situationen väl har förbättrats. 

Som vi informerat om tidigare så har resultatet av enkäten avseende byns vägar och 
tillfartsvägar skickats till både Leksands kommun och Trafikverket. Båda parterna har 
mottagit materialet positivt och är villiga att medverka i en dialog kring synpunkterna i 
enkäten när pandemi-läget så medger.  
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